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D O B R O V O L N Ý  S VA Z E K  

O B C Í  S E V E R  

 
D O L N Í  P O U S T E V N A ,  D O U B I C E ,  J I Ř Í K O V  

K R Á S N Á  L Í P A , L I P O V Á ,  L O B E N D A V A ,  M I K U L Á Š O V I C E  

S T A R É  K Ř E Č A N Y ,  Š L U K N O V ,  V E L K Ý  Š E N O V ,  V I L É M O V  

 

Zápis z 24. zasedání dne 18. září 2014 v 

zasedací místnosti MěÚ Jiříkov 
 

Přítomni: členové svazku dle prezenční listiny  

 

Program jednání: 

1. zahájení, představení města 

2. kontrola minulých usnesení 

3. finanční záležitosti DSO 

4. organizační záležitosti DSO 

5. ostatní - připomínky a náměty starostů 
 

Usnesení č. 1/24Z/2014: DSO Sever schvaluje program zasedání dne 18. září 2014. 

                hlasování: 9 pro 

 
1. Zahájení 

 

Předseda DSO SEVER p. Michal Maják (Jiříkov) zahájil v 9,00 hod. 24. zasedání svazku přivítáním 

všech přítomných. Poté předal slovo Mgr. Jindřichu Jelínkovi a panu Pavlu Burešovi z odboru dopravy 

Ústeckého kraje. Ti se starosty řešili dopravní obslužnost výběžku v rámci nových jízdních řádu, které 

vejdou v platnost k 01. 01. 2015. Při následné diskuzi byly projednány tyto připomínky: 

- špatně označené zastávky v Severním 

- víkendové spoje špatně nastaveny 

- proč nekončí spoje v Dolní Poustevně, když tam většina řidičů přespává 

- ve Vilémově posunut školní bus, děti změnu nevěděly, dostaly se do školy pozdě 

- špatně nastavené výběrové řízení na dopravce, pokud nelze přidat vůz navíc (18 vozů: z toho 15 větších 

– 45 míst a 3 menší – 40 míst) a nelze toto změnit 

 

Dále starostové se zástupci projednali: 

- návrh Starý Křečan, Rumburku a Krásné Lípy – tranzitní linka 407 

- linku 409 – dvou hodinový provoz v návaznosti na vlak 

- záměr terminálu ve Velké Šenově 

- možnost posunutí odjezdu vlaku do Děčína a to na 5.00 hodin 

 

Pan Jelínek sdělil, že návrhy jízdních řádu jsou k 01. 09. 2014 aktualizovány a další připomínky lze 

zasílat kdykoliv, ale je potřeba vypsat, které linky se to týká, z jakého důvodu je změna požadována, a 

hlavně kolika lidí se to dotkne. Připomínky do konce září lze zapracovat eventuálně do této změny 

jízdních řádů, od října spíše v první změně, která bude cca v únoru 2015. Také informoval o přípravách 

jízdenky, u které se navolí trasa a bude možná kombinace linky busu či vlaku v udaném časovém 
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rozmezí, tato by měla vejít v platnost 01. 07. 2015. V úmyslu odboru dopravy je i odbavování pomocí 

karet, které viditelně urychlí celý proces odbavení. Také informoval, že po rozběhnutí integrovaného 

systému bude možné v Děčíně používat linky KÚ, vše je prozatím ve fázi jednání. 

 
2. Kontrola minulých usnesení 

 

Předseda DSO SEVER p. Maják informoval přítomné starosty o kontrole usnesení z minulého zasedání.  

 

Usnesení č. 2/24Z/2014: DSO SEVER bere na vědomí kontrolu usnesení.  hlasování: 9 pro 

 
3. Finanční záležitosti DSO 

 

Předseda DSO SEVER p. Maják předložil za nepřítomnou/omluvenou ekonomku DSO SEVER pí Irenu 

Hoťovou členům ekonomické záležitosti, ke kterým byla přijata usnesení: 

 

Usnesení č. 3/24Z/2014: DSO SEVER schvaluje Rozpočtové opatření č. 1.  hlasování: pro 9 

 

Usnesení č. 4/24Z/2014: DSO SEVER ukládá uhradit faktury za pronájem osvětlení vánoční 

výzdoby za období 2014/2015 a to obci Lipová ve výši 11.512,-Kč, obci Vilémov ve výši 11.512,-Kč a 

městu Mikulášovice ve výši 13.155,-Kč.       hlasování: 9 pro 

 

Usnesení č. 5/24Z/2013:  

1. DSO SEVER odkládá poskytnutí finanční podpory na dopravu Domu kultury Střelnice a 

sportoviště města Rumburk v rámci divadelní sezóny 2014/2015 dle žádosti ze dne 09. 07. 2014. 

2. Ukládá předsedovi DSO SEVER požádat o předložení přehledu počtu občanů z DSO SEVER, 

kteří tuto službu využívají.         hlasování: 9 pro 
 

Usnesení č. 6/24Z/2013: DSO SEVER schválilo finanční odměnu za uplynulé dvouleté volební 

období 2012/2014 paní Ireně Hoťové ve výši 8.000,-Kč, Martině Alici Fodorové ve výši 8.000,-Kč a 

Michalu Majákovi ve výši 8.000,-Kč.          hlasování 8 pro/0 proti/ 1 se zdržel 

 
4. Organizační záležitosti DSO 

Nebyly prezentovány žádné příspěvky. 

 
5. Ostatní - připomínky a náměty starostů 

p. Maják (Jiříkov) – přednesl žádost Města Velký Šenov o podporu projektového záměru na 

infrastrukturu města, zklidnění dopravy ve městě, projektu „Kdo si hraje, nezlobí“ a dalších projektů, 

které chtějí podat 

Usnesení č. 7/24Z/2014: DSO SEVER zplnomocňuje předsedu DSO SEVER pana Michala Majáka, 

až do zvolení nového výboru DSO SEVER, k podpisu podpůrných dopisů k žádostem o dotaci (bez 

finančního plnění) v rámci podávaných projektů jednotlivými členy DSO SEVER. 

            hlasování: pro 9 

 
Termín dalšího jednání bude upřesněn. 

Program dnešního zasedání byl vyčerpán, a tak předseda DSO SEVER p Maják poděkoval členům za 

účast a v 11,50 hod. ukončil jednání. 

Zapsala: Martina Alice Fodorová 

Předseda DSO SEVER 

Michal Maják, v. r. 


